

Referat fra møte i FAU ved Meland Ungdomsskule

Mandag 20.mars kl 18.30-20.00

Klasserom 206 i 2.etg.

Tilstede: Oddgeir 8a, Silje8a, Maria 8b, Magni 9a , Therese 9b, Randi Irene 9c, Anita Louise 9c, Siv Christin 9d, Siv 10a, Martin 10c

Saksliste

1. Info fra skolen ved Sara Osen Bøe

*Dialogmøte 31.mars 9-12 Skolemiljø og læringsarbeid; de som deltar er tjenesteleder, fau elevråd, rektor, lærer, ppt,

Fau skal ha et innlegg om foreldre sin opplevelse av kvalitet i skolen, trygt og godt læringsmiljø.

Det er ønskelig å ha foreldreundersøkelse neste år, da kan det tas utgangspunkt i den på dialogmøte. Husk dialogmøte hvert år i mars.

*Ny skole; Sara er satt opp i en prosjektgruppe sammen med rektor på Rosslund og tjenesteleder. Rektor fra Rosslund er med for å holde seg løpende orientert. Det er ingenting som er bestemt i forhold til om ungdomsskoleelever fra Rosslund skal bli en del av ny skole. Denne gruppen skal si noe om hvor skolen skal ligge, tomten. Det er ikke endelig avgjort når skolen skal stå ferdig, økonomisk ramme er ikke ferdig.

Det skal opprettes en brukergruppe der rektor, tjenesteleder, verneombud, tillitsvalgt, 2 fra elevråd og 2 fra FAU skal delta. Denne gruppen skal uttale seg om hva skolen skal inneholde.

2. 17.mai-tog.

Vi har fått invitasjon til være med å planlegge ny trasè for toget i Sagstad skulekrins. Toget skal flyttes ned til Frekhaug. Er dette interessant for ungdomsskolen å uttale seg om? Møte er 22.mars.

Det er ikke riktig at vi deltar på dette siden ungdomsskoleelever ikke pleier å gå i toget.

3. Skoleball for elevene, evaluering

Veldig kjekt! Bra oppmøte. Viktig med påmeldingsfrist, det var få påmeldte før fristen ble annonsert.

Overskudd 12693,- 10.trinn er blitt lovet 10 000,- til pizza på bytur. Hva skal vi bruke resten av overskuddet på? Forslag; trengs det noe utstyr for å åpne kantinen? Er dette noe elevrådet kan synes er interessant? Vi har også fått en ønskeliste fra elevrådet. Vi jobber videre med skole og elevråd.

Leie av scene kan godt ordnes neste år, det koster ikke så mye. Mye arbeid med bygging av scene. Bra lyd og lys men det koster, kan være lurt å sjekke med lokale DJ med musikkanlegg. Det var en forventning om at noen elever skulle ha penger for å hjelpe DJen, det hadde FAU

sagt på forhånd ikke var aktuelt fordi det er mange elever som har jobbet mye dugnad for ballet. DJ (ikke elev) var leid inn for 500 kroner.

Det eneste som var negativt på ballet var meget upassende spørsmål i stollek, dette burde vært klarert på forhånd. Både leker og kåringer (og alt som skal sies i mikrofonen) må godkjennes av voksne på forhånd. Det var litt flere kåringer på 9. og 10. trinn enn 8.trinn. Litt mye spesialpizzaer pga en misforståelse og det ble laget for mange. Litt lite vanlig pizza...og litt kald. Mulig maten kan organiseres bedre.

Lurt å ha noen bind på lur.

Vi kan godt sende ut nabovarsel, selv om Trond Egil sier vi ikke trenger.

Budsjettet må være realistisk på antall påmeldte.

Det kan være lurt å ta en prat på forhånd med skolens representant angående planlagte rutiner for gjennomføring av ballet. Hvem gjør hva. FAU hadde planlagt hvor alle vakter skal være og hva de skal gjøre. Det er viktig å ha skolens representant tilgjengelig for de barna som trenger et kjent fjes. Veldig positivt at en ansatt ønsker å være med på ballet, det gir trygghet for mange elever. Etter innsjekk og garderobe kan det være lurt å sluse elevene inn i hallen gjennom en garderobe.

4. Arrangement vi kan jobbe med fremover: Klassefest/disco/bli-kjentfest for 8.trinn høst med kiosk, kahoot, dans....fastsette dato før sommeren slik at arrangementet kan informeres om på første foreldremøte for 8. trinn. Et fredagstreff for 9.trinn på sen vår.
5. Forberedelse til dialogmøte. Vi kan stille to enkle spørsmål til alle foreldre på Menti, via mail: Nevn 3 ord du mener beskriver det som er bra på Meland ungdomsskule. Nevn 3 ord du mener beskriver det som kan bli bedre på Meland ungdomsskule. Lage ordsky å presentere på møte. Oddgeir prøver å lage en menti og tester den på oss. Frist tirsdag 28.mars
6. Gruppene informerer om status og jobber videre hver for seg
Vi delte oss ikke i grupper på dette møte.
7. Eventuelt/oppsummering

Arrangements-gruppen

Nyskole-gruppen

Utemiljø-gruppen

Møteplan: 2022/2023

Tidspunkt 18.30-20.00

9. Januar

6. Februar
20. Mars
17. April
31. Mai

Referent: Silje Enerstvedt Garlid